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Onsdag den 13. november 2024 kl. 19.00-21.00 – Konferencen afdeling Sundhøj 
 
Tilstede: Jonas A, Charlotte, Marianne, Lars, Jonas S, Mikkel (elevrådsrepræsentant), Janne 
(medarbejderrepræsentant), Kasper (ledelse) og Kristine (ledelse) 
 
Afbud: Andreas, Bjarke og Stinne  
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Elevråd:  

• Mikkel har været til elevforum i Svendborg, hvor han blev valgt til formand for 
elevforum.  

 
Ledelse: 

• Centerafdelingen har været til Projekt Edison med gruppe 6 og 7. 

• 6. årgang har ’bagt for en sag’ for Børns Vilkår.  

• 4. og 5. årgang har været til spil dansk med 800 andre børn fra kommunen. 

• Emneugen var endnu engang noget der skabte begejstring hos mange elever og 
medarbejdere. Næste skoleår er den store fælles emneuge i uge 41, 2025.  

• De nye legemiljøer i ungemiljøet på afdeling Sundhøj er på vej og er færdige i løbet af de 
kommende uger. 

• I denne uge er der talentshow på afdeling Lundby for alle elever, der ønsker at stille op 
med noget de gerne vil vise frem for de andre elever.  

• Der er i denne uge projektopgave for eleverne på 9. årgang i både Center og Sundhøj. 

• Der har været afholdt uddannelsesdag i ungemiljøet på afdeling Sundhøj – der var 13 
forældre der fortalte om deres job og uddannelsesvej. 

• I Centerafdelingen har der været besøg af tidligere elever, der har fortalt om deres 
uddannelsesvej efter Centerafdelingen. 

• ’Hjælp til Ord’ for skolens ordblinde elever er netop afholdt. 
 
Medarbejdere:  

• Centerafdelingen er godt på vej med elevhandleplanerne forud for de decentrale 
visitationsdrøftelser. 
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Formand: 

• Der har været dialogmøde i går, hvor Kasper, Lars og Jonas (formand) deltog. 
Dagsordenen handlede om hvordan, man kunne kvalificere samarbejdet mellem almen- 
og specialområdet.  
Der var budgetgennemgang på dialogmødet.  
Næste dialogmøde er i april og bliver på tværs mellem skole og dagtilbud.  

 
 
Pkt. 3  
Madordning – opfølgning fra arbejdsgruppen og elevråd 
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen orienteres og drøfter oplæg fra arbejdsgruppen. 
 
Udvalget fremlægger deres tanker/drømme om etablering af eventuel madordning.  
Elevrådet Sundhøj fremlægger en undersøgelse, der er lavet i ungemiljøet omkring, hvad 
eleverne ønsker af en madordning.  
 
Bestyrelsen drøfter de forskellige perspektiver i forhold til, hvad drømmen er og hvordan det 
evt. kan realiseres. Der er enighed omkring, at der er behov for at tænke madordning i et her-
og-nu perspektiv og en løsning i et længere perspektiv. 
 
Udvalget arbejder videre i forhold til en madordning i det længere perspektiv. Udvalget vender 
tilbage til mødet i januar 2025. 
Her og nu beslutter skolebestyrelsen enstemmigt, at Høje Bøge skolemad kontaktes og der 
laves aftale om levering af skolemad fra 1. januar 2025, hvis det er muligt.  
 
Pkt. 4  
Tilsyn med princip for overgange 

Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter det nuværende princip.  
 
Bestyrelsen godkender enstemmigt et tilrettet princip for overgange. Det revideret princip 
lægges på hjemmesiden.  
 
Pkt. 5  
Skolerejser  
Formålet med punktet er, at skolebestyrelsen drøfter det nuværende praktiske grundlag for 
skolerejser, herunder den økonomiske ramme, længde og de muligheder der er koblet til de 
vilkår det muliggør.  
 
Bestyrelsen drøfter perspektiverne omkring skolerejsernes økonomi, destination og længde. 
Eventuelle ændringer skal laves i god tid og der skal skabes mening hos elever og forældre. 
Kasper tager bestyrelsens perspektiver tilbage til ungemiljøets medarbejdere til høring. Punktet 
tages op i skolebestyrelsen i primo 2025.  
 
Pkt. 6  
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Årshjulet  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter, opgaver for skolebestyrelsen og kommer 
punkter til skolebestyrelsesmøderne.  
 
Næste bestyrelsesmøde finder sted på Hotel Christiansminde kl. 18.00, hvorefter bestyrelsen 
holder juleafslutning.  
 
 


